
1. Zápis z porady osadního výboru městské části Chlebov 
16. 02. 2023 

 

Přítomni: Petr Hejný, Patrik Kutlák, Tomáš Petrů 

Schůzka proběhla ve Společenském domě (SD) Chlebov 

Program: 
1) Představení členů výboru 
2) Ustanovení osadního výboru 
3) Plán investic a oprav – rok 2023  
4) Cyklostezka Soběslav - Chlebov 
5) Zastávka 
6) Vývěska u SD 
7) Hřiště Stávek 

Podrobné řešení programu: 
 

1) Představení členů výboru 
Předseda výboru zahájil jednání, představil jednotlivé členy výboru a seznámil je 

s činností výboru. 
 

2) Ustanovení osadního výboru  

Výsledek voleb do osadního výboru byl předložen na únorovém zasedání 

Zastupitelstva města Soběslavi, které následně zřídilo usnesením ZM 3/019/2023 

osadní výbory v tomto složení: 

Osadní výbor v městské části Chlebov: 

předseda:  Ing. Petr Hejný 

členové:  Bc. Patrik Kutlák, Tomáš Petrů 

 

3) Plán investic a oprav – rok 2023  

Členové byli seznámeni s plánem města ohledně navržených investic a oprav 

v městské části Chlebov. Z diskuse členů vzešly otázky ohledně rozsahu opravy 
komunikace v Chlebově a úpravy parčíku a okolí SD. 

  

4) Cyklostezka Soběslav - Chlebov 

Byla projednána projektová dokumentace na realizaci cyklostezky od mostu přes 

dálnici D3 po městskou část Chlebov. Navržená trasa vede jižně podél komunikace 
III/13521 a končí u pravého odbočení směrem k bytovému domu Chlebov. 

 

  



5) Zastávka 

Na vyžádání byla poskytnuta projektová dokumentace k Autobusové zastávce 

Chlebov, ke které byly vzneseny připomínky týkající se rozšíření chodníku k stávající 

kapličce, návaznost na budoucí chodník okolo SD Chlebov, rozšíření sníženého 

obrubníku před kapličkou, umístění samotné kryté zastávky a odvod srážkových vod. 
V nejbližší době proběhne konzultace s projektantem Ing. Robertem Juřinou  
za účelem posouzení komplexního řešení. 

 

6) Vývěska u SD 

Pro potřeby informovanosti občanů bude požadováno zřízení informační tabule 
v blízkosti SD (úřadovny). 

 

7) Hřiště Stávek 

OV byl seznámen se zamýšleným zadáním projektových prací na víceúčelové hřiště 

v blízkosti pergoly u Stávku. Bude požadována konzultace s projektantem 
víceúčelového hřiště, kde budou vzneseny případné požadavky a připomínky. 

 

 

Předběžný termín příštího jednání: 2023/03 

 

Zapsal: Petr Hejný, předseda osadního výboru 
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